
Cykelcaféen 15.-4.-2024 

 

Jeg tror at cykelcaféen er født under en heldig stjerne, igen en dag med sol 

og ingen vind. 

For første gang i meget lang tid vovede vi os i skoven, og det blev en god 

oplevelse, masser af anemoner, nye borde og bænke og to dejlige damer, 

der havde sørget for noget humørvand. 

På Sletten var en enkelt bøg sprunget ud, og birken var på nippet til det 

samme, det kunne ikke være bedre. 

38 deltog i udflugten som var efter princippet: hvad der går op går også 

ned, vi tog opturen først og nød nedturen på vej hjem til kaffe og kage. 

Vi fik kørt 17 km. 

 

P.S.Vi har fået en ny venskabsby Brandenburg an der Havel, der er nogen 

der har foreslået at der arrangeres en tur derned for cyklister. 

Der er ikke fastlagt noget endnu, men man vil gerne vide om nogen kunne 

tænke sig at deltage. 

Jeg tror det kræver en vis interesse inden man fortager sig noget, tænk over 

det og giv mig besked. 

Området er meget grønt og der er mange søer. 


